
Styrelsemöte för Vännfors Byaförening
Plats: hos Emelie

Datum: 2024 - 05 -08 Tid: 19:30 - 21.30

1. Mötets öppnande, val av

sekreterare
Emelie öppnar mötet och väljs till sekreterare.

2. Närvaro Emelie, Fredrik, André och Daniel är närvarande.

3. Fastställande av

dagordningen
Dagordningen fastslås enligt förslag.

4. Val av justerare

5. Ekonomi Generell översikt över saldo (ca 40.000kr) och tidigare kvitton görs.

Emelie tar kontakt med Nordea ytterligare en gång för att slutföra
bytet av firmatecknare och tillgång till konton.

Styrelsen diskuterar förändring av upplägg kring hantering och
önskemål om inköp. Emelie ges i uppdrag att skicka skrivelse till
kommittéerna angående hur ekonomin ser ut samt uppmaning om
till exempel inträde till aktiviteter för att verksamheten ska bära sig
ekonomiskt.

Föreningen startar försäljning via Ullmax. Emelie sköter registrering
av konto och delar säljlänk när tillgänglig.

Aktuella önskemål om inköp:
● Reparation/inköp av nya robotgräsklippare till

fotbollsplanen. Daniel diskuterar med Joel i
fotbollsplanskommittén om alternativ.

● Picknickbord till badplatsen samt material för att slutföra
renovering av bastu. Emelie skickar önskemål om
specifikation till kommittén, kan inköp av virke för att själv
bygga picknickbord vara ett alternativ?

Inför nästa vintersäsong beslutar styrelsen att upplägg kring
ersättning/varv samt organisation kring skidspåret behöver
revideras. Emelie skickar meddelande på messenger till nuvarande
skidspårsansvarig Peter om detta. Byamöte för att organisera detta
planeras till okt/nov.

Swishlappar till badplats, fotbollsplan och lekplats för att möjliggöra
bidrag till byaföreningens skötsel av dessa platser. Emelie ordnar
dessa.



Frågan väcks om önskad förändring av avtal kring hyra av
missionshuset samt arrendeavtal kring tennisplanen. Fredrik kollar
upp kring omförhandling av arrendeavtal. Inget beslut i frågan om
hyra av missionshuset.

Glassförsäljning i missionhuset. Emelie hör av sig till Maria och ber
om inloggningsuppgifter till Varsego samt info om genomförande .

6. Från årsmötet Inköp av hjärtstartare (ev. samarbete med EFS). André kollar upp
offert och villkor.

Dela ut särskild info kring medlemsavgift. Beslut tas att denna info
medföljer i Byabladet och att det räcker med den infon just nu.

7. Byabladet

Datum fastställs för planerade aktiviteter (pubkvällar, byaloppis,
grillkväll samt lyxfrukost). Fredrik hör av sig till Åsa/Niclas för hyra av
ladan pubkvällar/grillkväll.

Emelie slutför och beställer 100ex av Byabladet.

Fredrik delar ut på östra sidan. Henry Eriksson delar ut på västra
efter ök med Emelie.

8. Arrangemang av

midsommar

Finns i nuläget ingen kommitté utsedd för att anordna midsommar.
Emelie skriver en efterlysning av arrangörer på Vännfors vänner
(facebook).

9. Övriga frågor Ingen övrig fråga.
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Styrelseordförande Av mötet vald justerare


